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Zápisnica 

z 9. neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 02.05.2022 

 

Bod 1  Otvorenie zasadnutia 
 
V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 
predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce otvoril  9.  neplánované  zasadnutie OZ,           
na ktorom privítal všetkých prítomných. 

P. starosta za zapisovateľku určil Ing. Moniku Vinarčíkovú.  

Konštatoval, že na 9. neplánovanom zasadnutí OZ bolo prítomných 9 poslancov, preto 
vyhlásil OZ za uznášania schopné.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
Ospravedlnení: 0 
Počet prítomných poslancov:  9 
 
Za overovateľov zápisnice navrhol: JUDr. Andreu Chorvátovú Nagyovú, p. Mariána Majera 
Za členov návrhovej komisie: Mgr. Martinu Holečkovú, Mgr. Máriu Hlavovú, p. Mariána 
Valacha 
 
Za schválenie overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu hlasovalo 9 poslancov  
 
 za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 
 
Pre rokovanie 9. neplánovaného zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý 
bol uvedený v pozvánke. Všetkým Vám bol zaslaný.  Dal hlasovať za schválenie programu. 
 
Za schválenie programu: 
 
 za: 9  proti: 0  zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 
 
 
Bod 2  Prerokovanie Rámcovej dohody na poskytnutie služieb 

spojených s realizáciou procesov vo verejnom obstarávaní 
 
P. starosta – jedná sa o rámcovú dohodu so spoločnosťou, ktorá by pre našu obec realizovala 
verejné obstarávanie na dostavbu kanalizácie, návrh dohody vám bol zaslaný. Oslovil som tri 
firmy, z ktorých spoločnosť EVMI, s.r.o. mala najnižšiu cenu, a to 4 900 EUR. Preveroval 
som si referencie, osobne som sa stretol s konateľom. Pokiaľ by sme to schválili, táto 



spoločnosť bude riešiť verejné obstarávanie na dostavbu kanalizácie, aby sme to stihli 
v predpokladanom termíne. Materiál tvorí prílohu č. 1.  
 
P. starosta otvoril priestor pre otázky a pripomienky. 
Do rozpravy sa zapojili: 
 
p. Martin Gaži  
Ing. Jana Mrázová 
p. Marián Valach 
p. Milan Záhorský 
JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová 
Mgr. Martina Holečková 
 
Z rozpravy vyšli nasledovné úpravy Rámcovej dohody: 
 
Čl. 2 bod 3 sme rozšírili – 30 % po úspešnom ukončení verejného obstarávania a 20 % 
po schválení na SO 
Čl. 4 bod 1 – v prípade omeškania dodávateľa s poskytnutím služieb má objednávateľ právo 
požadovať od dodávateľa zmluvnú pokutu vo výške 1 % z dohodnutej ceny za každý deň 
omeškania s poskytnutím služby 
 
OZ – schvaľuje Rámcovú dohodu na poskytnutie služieb spojených s realizáciou procesov 
vo verejnom obstarávaní medzi Obcou Kozárovce a spoločnosťou EVMI, s.r.o. z Varína 
podľa predloženého návrhu, ktorý bol upravený v daných dvoch bodoch a poveruje starostu 
podpisom dohody. 
 
 za: 9  proti: 0  zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III. 
 
 
Bod 3  Rôzne 
 

• Žiadosť o poskytnutie pomoci - Dobrovoľná požiarna ochrana SR 
 
P. starosta – žiadosť o poskytnutie pomoci nám prišla dnes. Dobrovoľná požiarna ochrana SR 
je združenie dobrovoľných hasičov, ktorého členom je aj DHZ Kozárovce. Z Ministerstva 
vnútra cez nich dostávame každý rok dotáciu na nákup hasičského vybavenia vo výške 
3 000 EUR. So zmluvou, ktorá je na podpise bola zaslaná aj táto žiadosť. Dôvodom je, 
že v roku 2021 bola výška dotácie z Ministerstva vnútra krátená o 531 150 EUR, rovnako 
v roku 2022. Pre zachovanie rozsahu doterajšej činnosti žiadajú pomoc a finančnú podporu 
zo strany obce sumou 0,10 EUR na obyvateľa. Materiál tvorí prílohu č. 2. 
 
P. starosta otvoril priestor pre otázky a pripomienky. 
Do rozpravy sa zapojili: 
 
p. Marián Valach 
Mgr. Martina Holečková 
p. Milan Záhorský 



 
OZ – Obec Kozárovce schvaľuje finančnú podporu vo výške 0,10 EUR na jedného obyvateľa 
Obce Kozárovce, stav obyvateľov k  30.04.2022 na podporu Dobrovoľnej požiarnej ochrany 
SR v Bratislave. 
 
 za: 4  proti: 0  zdržalo sa: 5 
Za: p. Marián Majer, p. Milan Záhorský, p. Martin Gaži, Ing. Dominika Skačanová 
Zdržali sa: Mgr. Martina Holečková, JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová, Mgr. Mária 
Hlavová, Ing. Jana Mrázová, p. Marián Valach 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 
OZ – neschvaľuje poskytnutie finančnej podpory 
 
 

• Zhodnotenie stavu zákonnosti všeobecne záväzných nariadení miest a obcí 
vo veciach územnej samosprávy 

 
P. starosta – v zmysle zákona o obecnom zriadení 369/1990 Zb. § 4 písm. b) má obec 
povinnosť mať vo veciach územnej samosprávy 5 povinných VZN (1. názvy ulíc a iných 
verejných priestranstiev, ako aj ich zmeny; 2. pravidlá na udržiavanie čistoty v obci a ochranu 
verejnej zelene; 3. pravidlá času predaja v obchode a času prevádzky služieb; 4.  podrobnosti 
o organizácii miestneho referenda; 5. činnosti, ktorých vykonávanie je zakázané alebo 
obmedzené na určitý čas alebo na určitom mieste). Niektoré sme schvaľovali v minulosti. 
Po kontrole, ktorú sme urobili s hlavným kontrolórom - názvy ulíc nemáme oficiálne prijaté, 
v tomto roku sa budeme musieť zaoberať názvami ulíc a prijať VZN, nakoľko je to zo zákona 
povinné. 
 
 

• Diskusia 
 
- p. Milan Záhorský – čistota a poriadok verejných priestranstiev v obci – čo robí obec 

v tomto smere? (stojiská, stanica, atď.), 
- p. starosta – pošleme výzvy konkrétnym občanom, stojiská kontrolujú v pondelok 

a v piatok zamestnanci obce, 
- Ing. Jana Mrázová – dostala som podnet, či môžu vo dvoroch parkovať nákladné autá, 

ktoré sa používajú na podnikanie, znečisťujú ovzdušie, 
- p. starosta – nemyslím si, že to má oporu v zákone, bolo by dobré dať oficiálnu sťažnosť 

a prerokovať to na komisii, 
- Ing. Jana Mrázová – ako sme postúpili s „drevenicami“ na priehrade? 
- p. starosta – máme rozmery a stavebnú dokumentáciu, dohodneme termín s členmi 

komisie a majiteľmi nehnuteľností a môžeme sa tam stretnúť,  
- PhDr. Monika Nemčeková – požiadavka ohľadom zasielania oznamov prostredníctvom 

SMS, 
- p. starosta – notifikácia cez SMS - cez stránku obce je možnosť prihlásiť sa na odber, táto 

služba je ale spoplatnená, je potrebné stiahnuť si aplikáciu a následne sú zasielané 
bezplatne oznamy o dianí v obci. 

 
 
 
 



Bod 4  Záver 
 
Predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce záverom poďakoval prítomným za účasť 
na rokovaní OZ a ukončil 9. neplánované zasadnutie OZ. 
 
 
 
 
 
                                                                                                     Ing. Bystrík Ižold 
                                                                                                        starosta obce 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová  

    p. Marián Majer 

                                         
 
Zapisovateľka:               Ing. Monika Vinarčíková 
 
 
 


